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Location

Mövenpick Hotel City Star Jeddah offers five-star hospitality with a 
modern Swiss touch. As Jeddah’s premier business destination, 
the hotel is perfect for a deluxe holiday or weekend escape, and a 
sumptuous haven for the religious traveller. Situated on Al- 
Madinah Road, it is just 15 minutes from King Abdulaziz 
International Airport and within walking distance to both the Al 
Harthy Exhibition Centre and one of the biggest shopping centres 
in Jeddah, Hera'a Shopping Centre. The brand new property enjoys 
underground parking.       

الموقــــع
بلمسة  نجوم  خمس  ضيافة  جدة  ستار  سيتي  موڤنبيك  فندق  يقدم 
الفندق  فإن  الرئيسية  التجارية  الوجهة  سويسرية عصرية، ولأن جدة هي 
يعد المكان الأمثل لقضاء الإجازات وعطلات نهاية الأسبوع الرائعة كما 
سيتي  موڤنبيك  فندق  يقع  الدينية.  السياحة  لمحبي  فخماً  ملاذاً  يعتبر 
ستار جدة على طريق المدينة على بعد ١٥ دقيقة فقط من مطار الملك 
الدولي وعلى بعد مسافة قصيرة سيراً على الأقدام إلى مركز  عبدالعزيز 
معارض الحارثي، وأحد أكبر مراكز التسوق في جدة سوق حراء الدولي، كما 

يضم الفندق موقف للسيارات تحت الأرض. 

city star Jeddah
A Swiss welcome



Meetings and events

The hotel prides itself on its high-class, hi-tech space for celebrations or 
business events. Eight naturally lit meeting rooms with up to 200 seats 
feature premium audio-visual technologies, and are supported by a 
business centre to cater to special business requirements. Al Karam 
Ballroom hosts up to 400 guests, offering a vast wall screen and 
state-of-the-art lighting and sound system for larger-than-life 
occasions. Professional support from Mövenpick Meetings & Events 
adds that personal Swiss touch to tailor an unforgettable event 
precisely to your taste.      

Dining

Jeddah is renowned for fine multicultural cuisines as the ones offered 
in Al Deira, the hotel’s all-day gourmet restaurant. Al Deira celebrates 
local traditions with indulgent international buffets and sizzling live 
cooking stations for breakfast, lunch and dinner, and eclectic theme 
nights throughout the week. These are complemented by Al Moltaqa 
Lobby Café and the stunning rooftop pool terrace, Al Zohoor Garden, 
serving refined BBQs, snacks, beverages and shisha.

Rooms

The hotel caters lavishly to businessmen, vacationers and religious 
travellers with 228 upscale units. The 53 suites and 35 executive rooms 
offer high-speed internet access and complimentary use of Al Zulfi 
Executive Lounge for easy check-in and check-out. All rooms are 
naturally lit, boasting exquisite furnishings, cutting-edge media 
features, Espresso coffee machines and exclusive Mövenpick amenities 
for extra pampering. 

الإجتماعات والفعاليات
يفتخر الفندق بتقديم أحداث وسائل التكنولوجيا الحديثة للإجتماعات والفعاليات، 
حيث يوفر الفندق ثمان غرف إجتماعات ذات إضاءة طبيعية، مع عدد من المقاعد 
يصل إلى ٢٠٠ مقعد، وتكنولوجيا سمعية وبصرية من الطراز الأول ويدعمها مركزاً 
للأعمال لتلبية كافة المتطلبات الخاصة لفعالياتكم. تستوعب قاعة الكرم حتى ٤٠٠ 
عصرية  وصوت  إضاءة  ونظم  كبيرة  عرض  شاشة  القاعة  توفر  حيث  ضيفاً، 
للمناسبات المختلفة. ويضيف الدعم المهني لإجتماعات وفعاليات موڤنبيك تلك 
مناسبتك  لتجعل  الخاص  ذوقك  مع  تتناسب  التي  الخاصة  السويسرية  اللمسة 

ذكرى لا تُنسى.

المطاعم والترفيه
يتم  التي  والمحلية  العالمية  المطابخ  الطيبة من مختلف  بمأكولاتها  تشتهر جدة 
بالتقاليد  الديرة  ويحتفل  الفندق.  اليوم في  مدار  على  الديرة  تقديمها في مطعم 
الغداء  أثناء  الحي  الطهي  ومحطات  السخية  الطعام  بوفيهات  خلال  من  المحلية 
والعشاء، كما يقدم ليالٍ بأجواء خاصة طوال أيام الأسبوع. وتكتمل التجربة بمقهى 
مع  الرائعة  السباحة  حمام  شرفة  على  الزهور  وحديقة  الفندق  بهو  في  الملتقى 

تقديم المشويات الطازجة والوجبات الخفيفة والمشروبات والشيشة.

الغرف
يولي الفندق اهتماماً كبيراً برجال الأعمال واسياح والحجاج والمعتمرين من خلال 
توفير ٢٢٨ وحدة راقية، بجانب توفير ٥٣ جناح وال ٣٥ غرفة تنفيذية، وخدمة إنترنت 
التنفيذي من أجل تسهيل  الزلفي للطابق  فائقة السرعة واستخدام مجاني لردهة 
إجراءات تسجيل الدخول إلى الفندق ومغادرته، وتتميز جميع الغرف بإضاءة طبيعية 
وتحتوي على أفخم الأثاث المختار بعناية بجانب التقنية الترفيهية الحديثة ومكائن 
فنادق  في  حصرياً  متوفرة  عديدة  رفاهية  ووسائل  (اسبريسو)  القهوة  صنع 

موڤنبيك.
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Al Karam ballroom
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 Al Karam Ballroom 600 23 26.5 4.6 67 200 76 500 400 600

1 Aqil 90 8.10 11.50 2 25 35 35 70 40 70

2 Hussah 90 8.10 11.50 2 25 35 35 70 40 60

3 Lamar 80 8.40 9.65 2 20 30 30 50 35 90

4 Joud 80 8.40 9.65 2 20 30 30 50 35 90

5 Rehab 80 8.60 9.65 2 20 30 30 50 35 60

6 Amjaad 80 8.60 9.65 2 20 30 30 50 35 70

7 Al Oqlah 70 8.20 9.65 2 20 30 25 55 40 70

8 Noor Executive 
Board Room

50 5.30 9.65 2 - - 15 - - -

Dimensions Rooms Capacities 

يل
كت

كو

ت
فلا

ح

رح
س

 م
راز

ط

رة
حج

از 
طر

ت
عا

تم
إج

صل
 ف

راز
ط

سي
درا

U
ل 

شك
ال

اع
تف

إر

ض
عر

ول
ط

٢ تر
م

الغرف أبعاد السعة

explore
Welcome to Jeddah, Saudi Arabia’s commercial capital and the glittering jewel of the Red Sea. As the Kingdom’s largest seaport and a 
traditional stopover for Hajj pilgrims, Jeddah has attracted travellers for centuries. Today, it is renowned for its warm, easy-going atmosphere, 
striking architectural contrast between the past and the future, and exciting tourist attractions – from bustling souks and malls, to the vibrant 
seafront with a -35km promenade.    

مرحباً بكم في جدة العاصمة التجارية للمملكة العربية السعودية، وجوهرة البحر الأحمر المتلألئة، وحيث أن جدة تعتبر من أكبر الموانئ البحرية في المملكة العربية 
السعودية، ومحطة التوقف المعروفة لحجاج بيت الله الحرام، فقد جذبت المسافرين لقرون عديدة، وتشتهر جدة بطقسها الدافئ والتباين المعماري الرائع بين الحاضر 

والماضي ومناطق الجذب السياحي التي تمتد من الأسواق ومراكز التسوق الصاخبة إلى واجهة البحر النابضة بالحياة بكورنيش طوله ٣٥ كيلو متر.  

إكتشف


